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JEGYZİKÖNYV 
a Képviselı-testület Encs Városháza nagytermében 

2007. január 25-én 
 7. 00 órai kezdettel tartott  rendkívüli ülésérıl 

 
Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András és dr. Vidákovics Béla alpolgármesterek, 
dr. Basista Erika, Bolobás Péter,  Bratu Ferenc, Dobozi Gábor, Karsai Attila, Kléri Bertalan, Kovács 
István, Molnárné Juhász Éva, Sohajda István Takács László, Timár László helyi képviselõk. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, dr.Szántó Marianna aljegyzı. 
 
Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 14 képviselı-testületi 
tagból 14 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
A jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri és Kovács István és Kléri Bartalan képviselıket, majd 
tájékoztatja a Képviselı-testületet az ülés tervezett napirendjérıl. 
 
A Képviselı-testület az ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadja el: 
 
Ülési napirend tárgya: 
 
1.) Petíció Abaúj lakossága megfelelı kórházi ellátásáért 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
2.) Üzemeltetési szerzıdés 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 

ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 Napirend tárgya:        Elıadó 
 
1.) Petíció Abaúj lakossága megfelelı kórházi ellátásáért   Bratu László  
            polgármester 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy hétfın élıláncos megmozdulás volt a szikszói kórházért 
az országgyőlési képviselı vezetésével. Az abaúji önkormányzatok hatni szeretnének a 
döntéshozókra, így valamennyi abaúji képviselı-testület megfogalmazza a kórház megtartásával 
kapcsolatos kérését, tiltakozva a tervezett ágycsökkentés ellen. A cél, hogy az abaúji térség, amely 
megyényi területő ne maradjon kórház nélkül. Több település vonatkozásában nem érvényesül a 30 
km-en belüli ellátás elve sem pl. Pusztaradvány, Gagybátor, míg más esetben az ellátás ugyan 30 km-
en belüli, de az útviszonyok miatt 3 órás is lehet az út, ami nem egy betegnek, de egy kirándulónak is 
sok. A kórház az utóbbi években óriási beruházáson ment át, ennek figyelembe vétele mellett nem 
érthetı a mostani lépés. Mire kiépült a megfelelı technikai háttér megszüntetik az aktív ágyakat. 
Kéri a petíció támogatását és a tiltakozást még ma eljuttatni javasolja a kezdeményezıkhöz. 
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Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:  20/2007. (I.25.) Kt. számú határozat 
Tárgy: Petíció Abaúj lakossága megfelelı kórházi ellátásáért 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a 
kezdeményezést és egyetért azzal, hogy Abaúj 79 településén élı 68 ezer 
fıs lakossága fekvıbeteg ellátását biztosító Szikszói II. Rákóczi Ferenc 
Kórház aktív gyógyítást ellátó területi kórházként megmaradjon. 
Ennek érdekében kezdeményezi a kormány felé arra vonatkozóan, hogy a 
jogszabály módosítására tegyen javaslatot, az Egészségügyi Minisztérium 
felé, hogy az aktív ágyszám javaslatát vonja vissza, és a szikszói kórház 
részére aktív ágyszámot biztosítson. 
 

 Felelıs: polgármester 
 Határid ı: azonnal 

 
 Napirend tárgya:        Elıadó 
 
2.) Üzemeltetési szerzıdés       Bratu László  
            polgármester 
 
Bratu László polgármester ismerteti a jelenlévıkkel, hogy hosszú folyamat eredményeként elkészült 
az új szennyvízrendszer üzemeltetésére vonatkozó szerzıdés tervezet a dr. Vidákovics Béla 
alpolgármester vezette ad hoc bizottság egyeztetéseit követıen. A telephely vonatkozásában az 
elmúlt évi beruházások folytán sikerült 51 %-os, többségi tulajdont szerezni az Rt-vel szemben. A 
szők 10 hónap alatt viták során kialakult szerzıdés-tervezet célja az volt, hogy az önkormányzat 
olyan feltételekkel tudja üzemeltetésbe adni a rendszert, hogy a befektetett sajáterı a 15 éves idıszak 
alatt visszatérüljön.  
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester elmondja, hogy az elsı kérdések között szerepelt az is, hogy a 
felújítási költségeket ki viseli és a biztosításokat ki köti? A viták sorén az egyezség érdekében végül 
engedett a szolgáltató. Vita lapját képezte még az is, hogy az idıközben garanciális idıben jelentkezı 
hibák bejelentése a kivitelezı felé kit terheljen? Az egyeztetések után arra az álláspontra jutottak a 
felek, hogy ez a jog az önkormányzatnál maradjon, hiszen mint megrendelı ı érvényesítheti igényét 
jogosan a kivitelezıvel szemben. Az eredeti tervezet ebben az egy pontban maradt érintetlen az 
összes többi részben az önkormányzat érdekinek megfelelıen alakult. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke kijelenti, hogy az mivel a képviselık 
egy része új és nem ismeri a szerzıdés elıéletét elıször arra gondolt, hogy kéri a döntés elnapolását, 
de az elhangzottak alapján elfogadásra javasolja a tervezetet. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a feladat elvégzésére az ad hoc bizottság még az elızı 
ciklusban kapott meghatalmazást és az elızı testület kívánt dönteni a kérdésben, de októberig nem 
sikerült egyezséget elérni, így erre már nem került sor. 
 
Sohajda István képviselı kijelenti, hogy a legfontosabb a tulajdonosi jogok érvényesítése. A 
jelenlegi tervezet vállalható kompromisszum és teljesíthetı a Kft. részérıl is. 
 
Szeles András alpolgármester azon véleményének ad hangot, mely szerint olyan horderejő kérdésrıl 
van szó, melyrıl a testület szakbizottsági javaslat nélkül nem dönthet. Tizenöt éves 
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kötelezettségvállalást csak körültekintıen lehet vállalni, ez nem rendkívül ülési téma. Egyébként a 
szakmai részt, az ad hoc bizottság által elért eredményéket elfogadhatónak tartja. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy azért került sor az ismertetésre a rendkívüli ülésen, mert 
a közös beruházás kapcsán a város hátráltatja Méra községet, melynek képviselı-testülete már 
elfogadta a tervezetet. A szerzıdés három pozíciós és annak Encs általi aláírása szükséges ahhoz , 
hogy Méra község hozzájusson a visszatérítés összegéhez. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke arra kérdez rá, hogy ez a 15 éves elkötelezés 
nem jelent majd újabb terhet az önkormányzatnak? Javasolja, hogy ne lépjen bele a város egy újabb 
rosszba! 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester elmondja, hogy a bizottság elsı lépésben azt szerette volna, 
hogy a szennyvíztelep visszakerüljön önkormányzati tulajdonba, akár csere útján is. Ezt a 
kezdeményezést az Rt. elutasította. Rövid távú szerzıdés esetén a visszatérítés mértéke lett volna 
olyan kicsiny, mely nem érte volna meg. Az önkormányzat által kérthez képest a felmondás joga 
csorbult egy kissé. 
 
Szeles András alpolgármester kéri a döntés következı ülésre halasztását szakbizottsági tárgyalást 
követıen. 
 
Bolobás Péter képviselı javasolja, hogy a pénzügyi és a városfejlesztési bizottság együttes ülésen 
tárgyalja a tervezetet. Továbbá arra kérdez rá, hogy a 8. pont szerinti tálcaközi bizottság általi 
támogatás, miért a vállalkozót illeti meg, miért nem a lakosságot? 
 
dr. Szántó Marianna aljegyzı elmondja, hogy a támogatás összeg a lakosságé, hiszen annak 
mértékével kerül csökkentésre a képviselı-testület által jóváhagyott közületi vízdíj mértéke. 
 
Timár László aziránt érdeklıdik, hogy hogyan léphet ki az önkormányzat a Borsodvízbıl? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az Rt-ben a részvények testesítik meg a vagyont. Ha 
valaki felvásárolja azt akkor van lehetıség a kilépésre. Erre véleménye szerint nem fog soha sor 
kerülni.  
 
dr. Basista Erika képviselı arra kérdez rá, hogy nem érdeke-e valamennyi önkormányzatnak a 
kilépés az Rt-bıl, nem azonosak a problémák? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy nem, mert a 108 tag önkormányzatból 80-nál 1000.- Ft 
feletti lenne a vízdíj, ha a többi kilépne, így ezek érdeke az Rt. fennmaradása. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag úgy 
határozott, hogy a márciusi soros ülésén tér vissza a tervezet megtárgyalására.  
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést bezárja és zárt ülés tartását rendeli el.  
 

K.m.f. 
  Bratu László        dr. Halász Ferenc 

 polgármester                   jegyzı 
 
 
             Kovács István                             Kléri Bertalan 

   hitelesítı                   hitelesítı 


